

Title (en)

Reclosing process for a small flexible package or packaging bag, manufacturing arrangement and use of this arrangement.

Title (de)

Verfahren zum Wiederverschliessen von biegsamen Paketten oder Verpackungsbeuteln, Herstellungsvorrichtung und Vorrichtungverwendung.

Title (fr)

Procédé de refermeture d'un paquet ou sachet d'emballage souple, dispositif pour sa mise en oeuvre et utilisation d'un tel dispositif.

Publication

EP 0592299 A1 19940413 (FR)

Application

EP 93402438 A 19931005

Priority

FR 9212005 A 19921009

Abstract (en)

Reclosing method and device for a flexible package or packaging bag enclosing, in an envelope (e), a relatively rigid product (b) which can, preferably, be extracted from it in fractions, whilst retaining a relatively stable geometric shape in the filled section of the said envelope. The emptied section of the envelope (e) is trapped by crumpling and/or folding it over itself in a relatively rigid lid whose shape and size are paired with those of the section which has remained full and over which the said lid is fitted in order to cap it and close it. <IMAGE>

Abstract (fr)

Procédé et dispositif de refermeture d'un paquet ou sachet d'emballage souple enfermant dans une enveloppe (e) un produit (b) relativement rigide qui peut, de préférence, en être extrait par fractions, tout en conservant à la partie remplie de ladite enveloppe une forme géométrique relativement stable. La partie vidée de l'enveloppe (e) est emprisonnée en la froissant et/ou en la repliant sur elle-même dans un couvercle relativement rigide de forme et dimensions conjuguées de la partie demeurée remplie sur laquelle ledit couvercle est emboîté pour la coiffer et la refermer. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 75/08; **B65D 85/36**; **B65D 75/52**; **B65D 33/16**

IPC 8 full level

B65D 33/16 (2006.01); **B65D 75/08** (2006.01); **B65D 75/52** (2006.01); **B65D 85/36** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 33/16 (2013.01); **B65D 75/08** (2013.01); **B65D 75/52** (2013.01); **B65D 85/36** (2013.01)

Citation (search report)

- [DXDY] DE 8902977 U1 19890615
- [YA] EP 0160619 A2 19851106 - SIG SCHWEIZ INDUSTRIEGES [CH]
- [A] FR 2674216 A1 19920925 - DUPREZ SICA [FR]

Cited by

GB2373491A; GB2371285A; GB2371285B; GB2432142A; GB2432142B; GB2437508A; GB2437508B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0592299 A1 19940413; **EP 0592299 B1 19980121**; AT E162487 T1 19980215; DE 69316507 D1 19980226; DE 69316507 T2 19980723; ES 2114019 T3 19980516; FR 2696718 A1 19940415; FR 2696718 B1 19941216

DOCDB simple family (application)

EP 93402438 A 19931005; AT 93402438 T 19931005; DE 69316507 T 19931005; ES 93402438 T 19931005; FR 9212005 A 19921009